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Abstract (en)
The closure gear for the profile frame (24) of a window or similar incorporates a gear housing (12), a slider (14) movable on the profile frame and a
securement against faulty operation (30), which in the rest position prevents movement of the slider relatively to the gear housing but permits it in the
work position. The securement against faulty operation is of one-piece construction and has a tab (28) extending into the pane rabbet of the profile
frame and which is displaceably located in the slider. The securement against faulty operation is made of spring steel plate. It has first securing
projections (38) or grooves, which engage in second securing grooves or projections of the slider.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verschlussgetriebe für einen Profilrahmen (24) eines Fensters oder dergl., mit einem Getriebegehäuse (12), einem am
Profilrahmen (24) verschiebbaren Schieber (14) und einer Fehlbedienungssicherung (30), welche in der Ruhelage eine Verschiebung des Schiebers
(14) bezüglich des Getriebegehäuses (12) verhindert und in der Arbeitslage erlaubt, wobei die Fehlbedienungssicherung (30) einteilig ausgebildet
ist und eine in den Flügelfalz des Profilrahmens (24) ragende Lasche (28) aufweist und im Schieber (14) verschiebbar gelagert ist. <IMAGE>
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